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PROTOKÓŁ 
z posiedzenia 21/16 

Komisji Finansów i Mienia Województwa 
Sejmiku Województwa Opolskiego 

w dniu 30 sierpnia 2016r. 
 

 
Rozpoczęcie – godz. 845 
 
Lista obecności członków komisji w załączeniu. 
Posiedzenie odbyło się w siedzibie Urzędu Marszałkowskiego Województwa Opolskiego. 
 
Obrady prowadził ZBIGNIEW ZIÓŁKO  – Przewodniczący Komisji Finansów i Mienia 
Województwa. 
 
PORZĄDEK OBRAD: 
1. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie w drodze 

darowizny nieruchomości Województwa Opolskiego na rzecz gminy Komprachcice. 
2. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia woli udzielenia pomocy 

finansowej Gminie Prudnik. 
3. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przyjęcia do realizacji zadania 

publicznego Powiatu Krapkowickiego pod nazwą „Budowa obwodnicy Malni i 
Choruli w ciągu drogi wojewódzkiej nr 423 w zakresie rozbudowy drogi powiatowej  
nr 1832 O biegnącej wzdłuż Cementowni Górażdże”. 

4. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Województwa Opolskiego na lata 2016-2022. 

5. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany budżetu Województwa 
Opolskiego na 2016 rok. 

6. Informacja nt. przystąpienia Gminy Dobrzeń Wielki jako wspólnika do spółki 
Stobrawskie Centrum Medyczne sp. z o.o. z siedzibą w Kup. 

 
*  *  * 

 
Z.ZIÓŁKO , Przewodniczący Komisji Finansów i Mienia Województwa przywitał członków 
Komisji i zaproszonych gości. 
Stwierdził quorum i odczytał proponowany porządek obrad. 
Porządek obrad posiedzenia został przyjęty jednogłośnie. 

 
*  *  * 

Ad. 1.  
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie w drodze 
darowizny nieruchomości Województwa Opolskiego na rzecz gminy Komprachcice. 
 
K.STRÓZIK (z-ca dyrektora Biura Skarbu)  – omówiła przedmiotowy projekt uchwały –                   
w załączeniu XIX sesji Sejmiku Województwa Opolskiego. 
 
Z.ZIÓŁKO  – czy są pytania? – nie było.. Kto jest „za” pozytywnym zaopiniowaniem 
przedmiotowego projektu uchwały? 

 
GŁOSOWANIE   -   JEDNOGŁO ŚNIE „ZA”   
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*** WNIOSEK *** Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie wyrażenia 
zgody na zbycie w drodze darowizny nieruchomości Województwa Opolskiego na rzecz 
gminy Komprachcice. 
 
 
Ad. 2.  
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia woli udzielenia pomocy 
finansowej Gminie Prudnik. 
 
R.WIDERA (z-ca dyrektora Departamentu Infrastruktur y i Gospodarki) – omówił 
przedmiotowy projekt uchwały – w załączeniu XIX sesji Sejmiku Województwa Opolskiego. 
 
Z.ZIÓŁKO  – proszę o zabranie głosu burmistrza Prudnika. 
 
F.FEJDYCH (Burmistrz Prudnika) – wolałbym odpowiadać na pytania. 
 
Z.ZIÓŁKO – rozumiem, to może przejdziemy do sedna – czy są pytania? 
 
A.BUŁA (członek Komisji/ Marszałek Województwa) – chciałbym, żeby mimo wszystko Pan 
burmistrz opowiedział, bo my tą pomoc dedykujemy konkretnemu przedsięwzięciu i konkretnym 
rozwiązaniom pod inwestora.  Dlatego bardzo bym prosił, żeby Pan burmistrz opowiedział o 
inwestorze, o tym co się dzieje i jakie są plany na najbliższe miesiące. 
 
F.FEJDYCH – proszę Państwa zacznę może od historii  i na ile jest znana sytuacja Prudnika i byłego 
Frotexu. Gmina Prudnik w zasadzie stała Frotexem tzn. zakład, który  funkcjonował zatrudniał prawie 
4tys. ludzi i przez bardzo wiele lat był głównym źródłem dochodu dla większości mieszkańców. 
Zakład upadł, nie było w tym żadnej winy samorządu, ale skutki społeczne spadły właśnie na 
samorząd. Mój poprzednik kupił jedną halę, właśnie tą, która w tej chwili dostosowujemy do potrzeb 
przedsiębiorcy. Myśmy kupili kolejne hale po to, żeby stworzyć pewne zaplecze dla  inwestorów, 
którzy potencjalnie mogliby wejść do Prudnika i mogliby stworzyć miejsca pracy, których nam 
naprawdę bardzo brakuje. Zresztą wszystkie  statystyki pokazują, że jesteśmy od czasu do czasu 
czerwoną latarnią jeżeli chodzi o poziom bezrobotnych. W tym roku po raz pierwszy od wielu lat, bo 
od wielu lat staramy się o inwestora, pojawił się inwestor, który zaczął rozmawiać  o konkretach i 
poważnie. Rozmowy trwały dosyć długo bo prawie 3 miesiące, i w końcu podpisaliśmy porozumienie 
w kwietniu. Natomiast w maju podpisaliśmy umowę na mocy, której gmina Prudnik zobowiązała się 
do przygotowania obiektów, które stanowią jej własność na potrzeby inwestora i inwestor zobowiązał 
się, że wejdzie z produkcją, zatrudni docelowo w tych halach 200 osób, a generalnie  w Prudniku 
stworzy kolejny zakład gdzie zatrudni kolejne 300 osób. W sumie 500 osób będzie miało zatrudnienie. 
Dla nas to jest sytuacja bez precedensu i w związku z tym bardzo mocno od 1 czerwca 
zaangażowaliśmy się w remonty naszej substancji. Mieliśmy na to 3 miesiące, ponieważ firma chce 
wchodzić ze swoimi maszynami i od 1 października rozpocząć produkcję. Myślę, że nie do końca 
wierzyliśmy, że nam się uda, ale jak widział Pan Skarbnik prace były bardzo szybkie. Na dzień 
dzisiejszy można powiedzieć, że zainwestowaliśmy prawie 3 miliony, ale mamy całą budowlankę 
zrobioną, mamy zrobioną instalację przeciwpożarową, elektryczną. Czyli hala generalnie na 1 
września zgodnie z obietnicą będzie gotowa dla inwestora. Natomiast zabrakło nam pieniędzy na to, 
żeby zrobić wokół tej hali i do tej hali drogi dojazdowej i placu manewrowego. Stąd prośba  była do 
Pana marszałka z zaproszeniem na gospodarczą wizytę. Marszałek przyjechał, widział to i powiedział, 
że podoba mu się  zaangażowanie gminy i będzie wnioskował do Zarządu Województwa i do Sejmiku 
o zatwierdzenie takiej pomocy. Mam nadzieję, że Sejmik i państwo jako radni tego sejmiku 
podejmiecie taką decyzję, żebyśmy mogli dokończyć to co zostało uzgodnione z inwestorem. Inwestor 
28 września chce oficjalnie otwierać zakład. 
 
A.BUŁA – taka pomoc jednorazowa, która niesie za sobą pozytywne skutki w przyszłości, to 
naprawdę jest duża satysfakcja. Już nabór jest zdaje się zakończony. 
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F.FEJDYCH – nabór wstępny na 100 pracowników przyjętych w sensie takim wstępnym. Dzisiaj 
pojechało 5 pracowników do Niemiec, kolejnych 10 wyjeżdża w przyszłym tygodniu na szkolenia, ci 
będą szkolili kolejnych. 
 
A.BUŁA – i jest to branża… 
 
F.FEJDYCH – motoryzacyjna – producent uszczelek do samochodów różnych marek. Do końca roku 
50 osób, do końca następnego rok do 200 osób zatrudnionych. Poważna firma, która ma zakłady w 
USA, w Azji. W Europie mają zakład w Niemczech, Czechach. 
 
A.BUŁA – jedna uwaga – bezpieczeństwo inwestowania. Kontrakty na elementy samochodowe – 
takich firm mamy na Opolszczyźnie bardzo dużo – są kontraktami co najmniej 5-6 letnimi. To jest 
jakby ta perspektywa, że to się będzie rozwijało. Mówię to na przykładzie Neapco w Praszce itp. 
 
Z.ZIÓŁKO – czy są pytania? 
 
S.MAZUR – Pan burmistrz nie powiedział jednej rzeczy, te hale to są hale zabytkowe, i to jest piękny 
przykład przywracania do życia obiektów zabytkowych. To naprawdę robi wrażenie, to jest zupełnie 
inna estetyka niż współcześnie budowane. Jak to zobaczyć z bliska, to naprawdę robi wrażenie. 
 
Z.ZIÓŁKO  – czy są jeszcze pytania? – nie było. Kto jest „za” pozytywnym zaopiniowaniem 
przedmiotowego projektu uchwały?  

 
GŁOSOWANIE   -   JEDNOGŁO ŚNIE „ZA” 

 
***WNIOSEK***  Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie wyrażenia 
woli udzielenia pomocy finansowej Gminie Prudnik. 
 
 
Ad. 3.  
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przyjęcia do realizacji zadania publicznego 
Powiatu Krapkowickiego pod nazwą „Budowa obwodnicy Malni i Choruli w ciągu drogi 
wojewódzkiej nr 423 w zakresie rozbudowy drogi powiatowej  nr 1832 O biegnącej 
wzdłuż Cementowni Górażdże”. 
 
R.WIDERA (z-ca dyrektora Departamentu Infrastruktur y i Gospodarki) – omówił 
przedmiotowy projekt uchwały – w załączeniu XIX sesji Sejmiku Województwa Opolskiego. 
 
Z.ZIÓŁKO  – czy są pytania? – nie było. Kto jest „za” pozytywnym zaopiniowaniem 
przedmiotowego projektu uchwały?  

 
GŁOSOWANIE   -   JEDNOGŁO ŚNIE „ZA” 

 
***WNIOSEK***  Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie przyjęcia 
do realizacji zadania publicznego Powiatu Krapkowickiego pod nazwą „Budowa obwodnicy 
Malni i Choruli w ciągu drogi wojewódzkiej nr 423 w zakresie rozbudowy drogi powiatowej  
nr 1832 O biegnącej wzdłuż Cementowni Górażdże”. 
 
 
Ad. 4.  
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 
Województwa Opolskiego na lata 2016-2022. 
Ad. 5.  
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany budżetu Województwa Opolskiego 
na 2016 rok. 



 4 

S.MAZUR (Skarbnik Województwa Opolskiego) – omówił przedmiotowe projekty uchwał –                   
w załączeniu XIX sesji Sejmiku Województwa Opolskiego. 
 
Z.ZIÓŁKO  – czy są pytania bądź uwagi do przedstawionych projektów? – nie było. Kto jest „za” 
pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 
Województwa Opolskiego na lata 2016-2022. 
 

GŁOSOWANIE 
„ZA” - 5      „PRZECIW” - 0      „WSTRZYMAŁO SI Ę” - 1  

 
Z.ZIÓŁKO  – kto jest „za” pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały w sprawie zmiany 
budżetu Województwa Opolskiego na 2016 rok? 
 

GŁOSOWANIE 
„ZA” - 5      „PRZECIW” - 0      „WSTRZYMAŁO SI Ę” - 1  

 
***WNIOSEK***  Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zmiany 
Wieloletniej Prognozy Finansowej Województwa Opolskiego na lata 2016-2022. 
 
***WNIOSEK***  Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zmiany 
budżetu Województwa Opolskiego na 2016 rok. 
 
 
Ad. 6.  
Informacja nt. przystąpienia Gminy Dobrzeń Wielki jako wspólnika do spółki 
Stobrawskie Centrum Medyczne sp. z o.o. z siedzibą w Kup. 
 
B.ROGOWSKA (Dyrektor Biura Skarbu Województwa) – omówiła przedmiotową informację –                   
w załączeniu. 
 
Z.ZIÓŁKO  –  czy są pytania? 
 
A.BUŁA  – dodam tylko, że to proces który był kilka miesięcy negocjowany zarówno ze strony Pana 
Prezesa, później Biura Skarbu Województwa za co bardzo dziękuję. Jest to dość duży impuls 
finansowy dla naszej spółki. 
 
B.ROGOWSKA – gmina zadeklarowała też współpracę ze szpitalem, że będzie zlecała usługi 
medyczne w związku z czym ta cała koncepcja przynajmniej z założenia jest  fajna dla szpitala. Poza 
tym będzie to dalej szpital samorządowy i województwo utrzymuje pełną kontrolę nad jednostką. 
 
Z.ZIÓŁKO  – czy są pytania? – nie było. Stwierdzam, że Komisja przyjęła informację. 
 
A.BUŁA  – dodam na koniec, że taka informacja jest poza kompetencją Komisji, ale poprosiłem Biuro 
Skarbu Województwa, żebyście Państwo o tym wiedzieli, dlatego że jest to operacja na mieniu 
województwa. Ja sobie nie wyobrażam, żeby Komisja gdzieś tam dowiedziała się o tym… 
 
Z.ZIÓŁKO  – z prasy. Dziękuję bardzo. 
 
 
*** WNIOSEK *** Komisja przyjęła informację nt. przystąpienia Gminy Dobrzeń Wielki 
jako wspólnika do spółki Stobrawskie Centrum Medyczne sp. z o.o. z siedzibą w Kup. 
 
 

*  *  *  
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Na tym Przewodniczący Komisji zakończył dyskusję, podziękował członkom Komisji                               
i przybyłym gościom za udział w posiedzeniu i zamknął obrady. 
 
 

*  *  *  
 
Zakończenie – godz. 910 
Czas trwania posiedzenia – 25 minut  
 
 
           

         Przewodniczący Komisji 
Finansów i Mienia Województwa 

 
        ZBIGNIEW ZIÓŁKO 

 


